

## 技術規格 | Product Specification

型號 Model	KTT-309
電壓 voltage	100-240 V
頻率 Frequency	50/60 Hz
功率 Power	245-850 W
保溫時間 Keep Warm Time	6 小時 hours
容量 Capacity	600 ml
產品尺寸 Product Dimensions	(H) 190 (W) 180 (D) 125 mm (摺疊前 Unfolded)
	(H) 90 (W) 145 (D) 125 mm (摺疊後 Folded)
包裝尺寸 Packing Dimensions	(H) 120 (W) 180 (D) 150 mm
淨重 Net Weight	0.76 kg
總重連包裝 Gross Weight	0.82 kg

## 旅遊達人系列 | Traveller Series



圖片只供參考。產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。  
 最新版本以 [www.germanpool.com](http://www.germanpool.com) 網上版為準。  
 Images are for reference only. Specification is subject to change without prior notice. If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.  
 Refer to [www.germanpool.com](http://www.germanpool.com) for the most updated version.

## 德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong  
 銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 T. +852 6530 5963  
 Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 T. +852 9387 2380  
 Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖 T. +852 9018 8648  
 Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

中國 China  
 佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888  
 5A, Edificio Industrial Pou Fung, Shunde District, Foshan City

澳門 Macau  
 維利喇街寶豐工業大廈3樓A室 T. +852 2875 2699  
 3A, Edificio Industrial Pou Fung, R. de Francisco Xavier Pereira



### 更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。  
 © All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. KTT-309-PS-23(1)



# 摺疊式旅行電熱水壺

KTT-309



全球通用  
Worldwide Compatible



煮食  
Cooking



保溫  
Keep Warm



容量  
Capacity



# 摺合式慳位設計

## 旅行必備

Foldable Design  
Travel Perfect Companion



### 摺疊式慳位設計

Foldable Compact Design

能屈能伸壺身摺疊後僅約9厘米高，與信用卡高度相若，能輕鬆攜帶不佔行李空間，出差旅行最佳伴旅！

Only 9cm tall when folded, easy to carry and saves luggage space. Perfect for jetsetters and backpackers alike.



### 食品級矽膠壺身

Food Grade Silicone Kettle

壺身採用食品級耐高溫矽膠及304不銹鋼製造，易潔耐用，且不含雙酚A，讓您炮製食物及飲品更安心。

Made of 304 stainless steel and food-grade silicone, highly heat-resistant and BPA-free, safe for preparing beverages and food.



### 支援全球電壓

Universal Voltage

配備全自動調節電壓功能(100-240V)，支援全球電壓，出差旅行毋須帶變壓器，只需準備轉換插頭即可。

Supports universal voltage (100-240V) and can be used around the globe; simply pack a conversion plug and you are good to go.



### 40-90°C 智能恆溫

40-90°C Temperature Control

6小時長效保溫，可設定40-90°C保溫溫度，無論沖咖啡或嬰兒配方等對溫度要求精準的飲品都得心應手。

Keeps warm from 40-90°C and up to 6 hours, perfect for tea, coffee, baby formula etc. that require precise temperature.



### 煲水 煮食 保溫 一鍵搞掂

Boil, Cook & Keep Warm

除煲水及保溫外，亦可沖奶、沖咖啡、焗養生茶，甚至煮麵或打邊爐皆可，滿足您日常及旅遊飲食所需。

Not only can Foldable Travel Kettle boil and keep warm, it can be used to cook noodle, reheat food, make baby formula, even hotpot!



### 可拆式防燙手柄

Detachable Heatproof Handle

簡單裝上防燙手柄，倒出熱飲或食物時不燙手；底座特設收納槽，使用後將手柄拆下收納好，貼心慳位。

Simply lock on the handle when you pour, and put it back under the kettle base for storage after use.



## 特別適合以下人士 Suitable for

旅遊達人 Travelers	周遊列國，喜愛出行的旅遊達人 Travelers that visit different countries
商務旅客 Businessmen	常出差公幹，需入住當地酒店或旅館 Frequent business trips, need to stay at hotel
貼心父母 Parents	可安心地為BB準備暖奶及米糊 Prepare warm milk and porridge for babies

溫暖之家 The Entire Family	為一家大小準備熱咖啡、奶茶或朱古力奶等 Prepare hot beverages for the whole family
莘莘學子 University Students	住宿舍、獨居的大學生或外地留學生 Students living in dorms or foreign students
納米樓 Cozy Homes	小巧慳位，免過多家具影響室內空間感 Perfect for smaller homes, saving extra space